



Le texte Français suit

Pan Am Games Racquetball Team Announced

WINNIPEG (June 20, 2019) - Racquetball Canada and the Canadian Olympic Committee have announced the racquetball team nominated to represent Canada at the Lima 2019 Pan American Games.

The athletes nominated to the team are:

Name	Residence	Personal Coach
Frédérique Lambert	Montréal, Qué.	Michel Gagnon
Jennifer Saunders	Winnipeg, Man.	Corey Osborne
Coby Iwaasa	Lethbridge, Alta.	Corey Osborne
Samuel Murray	Baie-Comeau, Qué.	Rino Langelier

The members of the coaching and support staff nominated to the team are:

Name	Residence	Position
Michel Gagnon	Montréal, Que.	Head Coach
Corey Osborne	Tiny, Ont.	Assistant Coach
Christian Lord	Montréal, Qué.	Physiotherapist

Athletes named to the team will play both singles and doubles events and will also play in the team event. The racquetball competition will run from August 2 to 10.

Jennifer Saunders of Winnipeg brings the most experience to the team, having competed at three previous Pan Am Games.

"It feels great to see goals materialize and to be named to the 2019 Canadian Pan Am Games team," said Saunders. "It is a true honour to wear the maple leaf and to be part of a multi-sport Canadian team. I had an incredible experience at our home Pan Am Games in Toronto and look forward to another Pan Am Games experience in the beautiful setting of Lima, Peru. Our racquetball team is bringing a lot of talent and medal potential to these

Games."

For Samuel Murray of Baie-Comeau, this marks his first appearance at a Pan Am Games.

"I am very honoured to have the opportunity to represent Canada at the Pan Am Games for the first time in my career," said Murray. "My goal is to win a medal and perform at my best."

Coby Iwaasa from Lethbridge was also a member of the 2015 Pan Am Games team.

"Representing Canada at the Pan Am Games in an experience that will never be forgotten," said Coby Iwaasa. "For me, the Pan Am Games is the biggest stage I get to play on. It is amazing standing with all the other Canadian athletes knowing that the best of each sport is here. I am excited to play for Team Canada again in an event as big as this."

Frédérique Lambert of Montréal is representing Canada for the second time at the Pan Am Games. Lambert has taken most of the year away from competition to complete her medical degree.

"I am very happy to be back playing at the Pan Am Games in Peru after such a difficult medical year," said Lambert.

The team was selected based on the results from the recent Canadian Championships as well as results from the pro-tours and this season's national team selection events.

Prior to being named to Team Canada, all nominations are subject to approval by the COC's Team Selection Committee following its receipt of nominations by all National Sport Federations in late June 2019.

[Click here](#) to read the announcement issued by the Canadian Olympic Committee.

Kurtis Cullen of Brandon and John Halko of Edmonton have been selected as Officials by the International Racquetball Federation.

Racquetball Canada is the national sport governing body for the sport of Racquetball in Canada. Along with the support of the Government of Canada and many valued partners, Racquetball Canada develops competitive national teams and oversees programs that grow the sport of racquetball in Canada. For more information [visit our website](#).

- 30 -

Media contact:

Jan Hanson
Director of Communications & Marketing
Racquetball Canada Board of Directors
RballCanadaComms@outlook.com | 306-502-4422

Announce de l'équipe de racquetball pour les Jeux panaméricains

WINNIPEG (le 20 juin 2019) - Racquetball Canada et le Comité olympique canadien ont le plaisir d'annoncer la composition de l'équipe de racquetball qui va représenter le Canada aux Jeux panaméricains de Lima de 2019.

Voici la liste des athlètes nommés au sein de l'équipe :

Nom	Résidence	Entraîneur personnel
Frédérique Lambert	Montréal, Qué.	Michel Gagnon
Jennifer Saunders	Winnipeg, Man.	Corey Osborne
Coby Iwaasa	Lethbridge, Alta.	Corey Osborne
Samuel Murray	Baie-Comeau, Qué.	Rino Langelier

Et voici la liste des entraîneurs et des membres du personnel nommés pour accompagner l'équipe :

Nom	Résidence	Poste
Michel Gagnon	Montréal, Qué.	Entraîneur en chef
Corey Osborne	Tiny, Ont.	Entraîneur adjoint
Christian Lord	Montréal, Qué.	Physiothérapeute

Les athlètes nommés au sein de l'équipe disputeront les épreuves de simple et de double, ainsi que l'épreuve par équipes. La compétition de racquetball se déroulera du 2 au 10 août.

Jennifer Saunders de Winnipeg est l'athlète la plus expérimentée de l'équipe, car elle a déjà participé à trois éditions des Jeux panaméricains.

« C'est bon de voir ses objectifs se réaliser et d'être nommée au sein de l'équipe canadienne panaméricaine 2019, indique Saunders. C'est un véritable honneur d'arborer la feuille d'érable et de faire partie d'une équipe canadienne multisports. J'ai vécu une expérience incroyable aux Jeux panaméricains présentés à la maison, à Toronto, et j'ai hâte de vivre une autre expérience de Jeux panaméricains dans le magnifique décor de Lima, au Pérou. Notre équipe de racquetball apportera beaucoup de talent et sera un espoir de médaille à ces Jeux. »

De son côté, Samuel Murray, de Baie-Comeau, fera sa première apparition aux Jeux panaméricains.

« Je suis très honoré d'avoir l'occasion de représenter le Canada aux Jeux panaméricains pour la première fois de ma carrière, affirme Murray. Mon but est de gagner une médaille et d'offrir la meilleure performance possible. »

Coby Iwaasa, de Lethbridge, faisait déjà partie de l'équipe canadienne aux Jeux panaméricains de 2015.

« Représenter le Canada aux Jeux panaméricains est une expérience que je n'oublierai jamais, indique Coby Iwaasa. Pour moi, les Jeux panaméricains sont la scène la plus importante sur laquelle je peux jouer. C'est incroyable de se retrouver avec tous les autres athlètes canadiens, sachant que les meilleurs de chaque sport y sont. Je suis enthousiaste de jouer pour Équipe Canada à nouveau dans une aussi grande compétition que celle-ci. »

Frédérique Lambert, de Montréal, représente le Canada pour la deuxième fois aux Jeux panaméricains. Lambert a passé la majeure partie de l'année loin de la compétition pour terminer ses études en médecine.

« Je suis très heureux d'être de retour aux Jeux panaméricains au Pérou après une année médicale aussi difficile" indique Lambert »

une année médicale aussi amère, marque Lambert. »

L'équipe a été sélectionnée en fonction des résultats du récent Championnat canadien, ainsi que des résultats des épreuves de sélection de l'équipe nationale et du tour professionnel de cette saison.

Avant que les athlètes puissent devenir membres de l'équipe, toutes les nominations sont assujetties à l'approbation du comité de sélection de l'équipe canadienne du COC, et tous les organismes nationaux directeurs de sport doivent lui envoyer leurs nominations avant la fin juin 2019.

[Cliquez ici](#) pour consulter l'annonce émise par le Comité olympique canadien.

Kurtis Cullen, de Brandon et John Halko, d'Edmonton ont aussi été sélectionnés à titre d'arbitres par la Fédération internationale de racquetball.

Racquetball Canada est l'organisme national directeur de sport qui régit le racquetball au Canada. Avec le soutien du gouvernement du Canada et de nombreux précieux partenaires, Racquetball Canada développe des équipes nationales compétitives et supervise des programmes visant à faire progresser le racquetball au Canada. Pour obtenir de plus amples informations, à propos de Racquetball Canada, [visitez le site](#).

- 30 -

Personne-ressource pour les médias :

Jan Hanson
directrice des communications et du marketing,
Conseil d'administration de Racquetball Canada
RballCanadaComms@outlook.com | 306-502-4422